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1.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

I don't know how to play chess.
1) Either I do. 2) So do I. 3) Nor do I. 4) So is me.

2.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

Will following this advice help him feel healthier?
1) It will certainly work. 2) It's as follows. 3) Unwillingly. 4) He'll do his best.

3.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

Is it all right if I come ten minutes late?
1) You are right. 2) I'm quite well, thank you. 3) Nothing at all. 4) Sure, no problem.

4.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

I'd like to send an application for that part-time job.
1) No, none at all. 2) That's good. 3) It serves you right. 4) My pleasure.

5.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

I'll give you a ring when things get easier.
1) That would be lovely. 2) It depends. 3) I'd love to. 4) My pleasure.

6.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

We are going to the disco now.
1) Well, enjoy yourselves. 2) OK, I'll just get it for you. 3) My pleasure.

4) You've enjoyed every minute of it.

7.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

Shall we go now? I have had enough.
1) Haven't you? I don't think so. 2) Aren't we? 3) Let me see. Did you really?

4) OK. I'll just get your coat.

8.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

Do, please.
1) Do you think he can do it? 2) Shall I take the chairs away?

3) I couldn't do it in any case. 4) I can't do it at such short notice.

9.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

Isn't it?
1) It's his turn. 2) It's a nice party. 3) The meeting is over. 4) It's not his fault.

10.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

I would imagine so.
1) What would you do if you won a million? 2) Will it cost a lot?

3) What are you going to do? 4) Can you imagine such a situation?

11.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

Isn't it?
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1) It's his turn. 2) It's a nice party. 3) The meeting is over. 4) It's not his fault.

12.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

She is very shy and quiet.
1) What does she look like? 2) What is she? 3) What does she like?

4) What is she like?

13.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

Don't let it get you down.
1) I had to wait until he called. 2) I've lost my job. 3) I've got some good news.

4) He promised to help me.

14.  Установите соответствие между репликами-стимулами и ответными репликами. Выбе-
рите один из предложенных вариантов ответа.
 

РЕПЛИКИ-СТИМУЛЫ   ОТВЕТНЫЕ РЕПЛИКИ
1  — Sorry, I've broken your pencil.
2  — Would you like a cup of tea?
3  — Thank you so much for looking after my

son.
4  — Any ideas for the weekend?

 

A  — OK. Have a good trip.
B  — Don't worry about it.
C  — How about going to a play?
D  — It's my pleasure.
E  — That would be lovely.

1) 1B2D3A4E 2) 1E2D3A4B 3) 1D2E3B4C 4) 1B2E3D4C

15.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

No need to be sorry.
1) It's time for us to leave. 2) May I ask you for a favour? 3) Please, forgive me if you can.

4) Do you mind if I close the window?

16.  Установите соответствие между репликами-стимулами и ответными репликами. Выбе-
рите один из предложенных вариантов ответа.
 

РЕПЛИКИ-СТИМУЛЫ   ОТВЕТНЫЕ РЕПЛИКИ
1   — We aren't having a holiday this

year.
2   — I simply can't stand the sight of

him.
3  — I'm starving.
4   — I'm sorry to say, but we haven't

come to any decision yet.

 

A  — Let's have a break then.
B  — How come? Can't you afford it?
C  — What a pity!
D  — We must admit, we can't either.
E  — Please go on  — I didn't mean to

interrupt you.

1) 1E2C3B4D 2) 1C2E3A4B 3) 1A2B3C4E 4) 1B2D3A4C

17.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

My pleasure, sir.
1) Thanks a lot, officer. 2) What is the purpose of your visit?

3) Did you have a pleasant trip? 4) Sorry for being late, officer.
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18.  Установите соответствие между репликами-стимулами и ответными репликами. Выбе-
рите один из предложенных вариантов ответа.
 

РЕПЛИКИ-СТИМУЛЫ   ОТВЕТНЫЕ РЕПЛИКИ
1  — I've brought you some flowers.
2  — Here's another cup of coffee.
3  — I'm ready.
4   — Have a look at the watch. It's half

past 2.

 

A  — Wonderful. Let's get started.
B    — Oh, how kind of you, you needn't

have.
C  — Thanks a lot.
D  — OK, but there's no rush.
E  — There's nothing to it!

1) 1E2A3C4D 2) 1A2E3B4C 3) 1C2A3B4E 4) 1B2C3A4D

19.  Выберите реплику-стимул, подходящую по смыслу к предложенной ответной реплике.
 

Here you are.
1) Can you pass me that bag by your feet? 2) Let Johnny have a go on the computer now.

3) Shut the window, will you? 4) Would you like to ride a motorbike?

20.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 
Thanks for showing me around the city.

1) Nothing at all. 2) Certainly. 3) That makes sense. 4) That’s all right!
5) If you please!

21.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

I don’t do well in all the subjects, I’m afraid.
1) I don’t feet like it. 2) Don’t lose heart. 3) It’s out of the question.

4) Don’t mention it. 5) None at all.

22.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

It’s very kind of you.
1) Never mind. 2) Nothing of the kind. 3) With pleasure. 4) Don’t mention it.

5) That depends.

23.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

Do you mind if I switch off the light?
1) I’m afraid I don’t 2) I’ll make up my mind 3) Never mind 4) Not in the least

5) My pleasure

24.  Выберите ответную реплику, подходящую по смыслу к предложенной реплике-стимулу.
 

I’ll give you a ring when things get easier.
1) I certainly won’t 2) It depends 3) Not really 4) I’m afraid so 5) That'll be fine


